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lati
@minvws.ni}; EXEC.

From:

Sent: Mon 4/6/2020 1:47:27 PM

Subject: RE: Functional role on EWRS

Received: Mon 4/6/2020 1:47:28 PM

Dank voor deze heldere terugkoppeling. Ik zie het verslag tegemoet, fijn als we hier straks een duidelijke lijn voor hebben.

Groet,

van:[CENBEES@ minvws.ni>
Verzonden: maandag 6 april 2020 15:40

@minvws.nl>; ) JEEM eo minvws.ni>
@minvws.nl>; 5.1.2e ) 4 SCE @minvws.nl>; 5.1.2e

)

5.1.2e 5.1.2e @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Functional role on EWRS

Beste allen,

Ik heb dit punt (mbt EWRS aansluiting en ook of HSC nu juiste gremium is om patiénten te “distribueren”) in elk geval cok in de

videocall zojuist gemaakt.

eMaan er nog op terug te komen.

r waren diverse
LS

die vragen hadden bij hoe dit prakisch zou moeten en ook zonder al te veel administratieve lasten.

Ook veel LS die te maken hebben met regionale/lander-competentie en waar nationale niveau er simpelweg niet over ‘gaat’.

Diverse LS wezen er op dat bilaterale samenwerking nu vaak al goed gaat via bestaande samenwerkingen ziekenhuizen.

Het kan natuurlijk altijd beter, maar dan moet er wel een praktische werkwijze worden gevonden.
BEL gaf aan tot haar spijt echt geen patiénten op te kunnen nemen gezien nationale druk op zorg.

Evenwel kreeg ik via ambassade het signaal dat er een NL patiént naar Gent is vervoerd. Daar heb ik ze dus hartelijk voor

gedankt.

Een meer officieel verslag komt er straks aan van de zijde van de PV.

Groet, BE

Ms. 5.1.2e

EE
of Health Welfare and

i
cl. EEE | IEEE o ins.

van:INSETEXEo minvws.nl>
Verzonden: maandag 6 april 2020 15:28

Onderwerp: RE: Functional role on EWRS

Hi EEE

Wellicht is het handig om hier over te spreken, kan ik je morgen bellen?

Groet,
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van:IEEEMEEe minvws.n>
Verzonden: maandag 6 april 2020 13:45

minvws.nl>; )

@Dminvws.nl>; )
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Functional role on EWRS

Hallo EEN
Ik kan de uitvraag niet goed duiden en ik snap ook niet wat de relatie met EWRS is.

Meer in het algemeen zou ik als lijn adviseren: samenwerking in Europa zijn we voor, maar dit mag bestaande bilaterale

samenwerkingen niet in de weg staan en/of het aangaan van nieuwe bilaterale samenwerkingen verhinderen.

NB: tot nu toe wordt ik 2-3x per week gevraagd om te reageren op ideeén vanuit de commissie en daar hoor ik steeds niets over

terug. Kan ik aannemen dat die ideeén dan van tafel zijn of nemen ze veel tijd voor de uitwerking?

Groeten,

Verzonden: maandag 6 april 2020 13:30

minvws.nl>; )

@minvws.nl>; )
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Functional role on EWRS

Urgentie: Hoog

oso JED,
Zie ook onderstaande mail. Deadline vandaag cob. NL heeft als contact EWRS het RIVM staan, maar nogmaals de vraag, willen

we dat dit via EWRS/RIVM loopt en waar wij geen zicht op hebben?

Graag een reactie van CZ.

Groet,

dubbel
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dubbel


